
 
 

         
  
 
     

 

 
 
 
 
Circular (16) Caution on Rental of Credit Card Payment Terminals 
 
The Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) is recently informed that a service provider of credit 
card payment terminal has offered its payment terminal rental service to exhibitors in exhibitions held in Hong 
Kong, but failed to return the transaction amount to exhibitors before the deadline as stipulated in the contract. 
The HKTDC would like to clarify that it has NOT appointed any credit card payment terminal providers in ALL 
HKTDC fairs. To protect your own interests, you are reminded to exercise due diligence and read all 
contracts carefully before appointing any service providers. 
 
Should you have any questions, please contact: 
Ms Ailsa Chu, Project Manager, Business Development [Tel: (852) 2240 5825 / Email: 
ailsa.kh.chu@hktdc.org] 
 
Hong Kong Trade Development Council 
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通告 (16) 提防有關信用卡終端機租賃服務 
 
香港貿易發展局(香港貿發局)獲悉近日有公司在香港舉辦的展覽會中提供信用卡終端機租賃服務予參展商，但

並未有在合約指定日期發還有關交易金額。香港貿發局特此澄清本局並沒有委託或指派任何第三者提供信用卡

終端機租賃服務，並提醒所有參展商在使用任何供應商的服務前，應先清楚了解其背景，並細閱有關文件及合

約細則，以確保閣下本身的利益。   
 
如有任何問題，請與本局業務發展項目經理聯絡: 
朱嘉曦小姐 (電話：(852) 2240 5825 / 電郵: ailsa.kh.chu@hktdc.org) 
 
 
香港貿易發展局  
 
 

 


